
Juridiska föreningens styrelsemöte
Tisdag den 10 september 2024

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordförande Melker Tingberg.

1.1. Närvaro
Ordförande Melker Tingberg Närvarande

Vice ordförande Klara Jägberg Närvarande

Ekonomiansvarig Vendela Hildebrand Närvarande

Informationsansvarig Tilde Rune Frånvarande

Utbildningsansvarig Berna Bleta Närvarande

Vice utbildningsansvarig Einar Kling Närvarande

Marknadsansvarig Filippa Frishammar Närvarande

Sportmästare Johan Sahlström Närvarande

Klubbmästare Alma Lagerström Närvarande

Chefredaktör för de Facto Daniel Zachrisson Närvarande

1.2. Val av justerare
Till justerare valdes Johan Sahlström och Alma Lagerström.

1.3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

1.4. Godkännande av föregående protokoll
Protokoll från 2024-09-03 godkändes.

2. Rapporter

2.1. Juristens dag
Projektansvariga informerade om att ansökan till arbetsgrupperna stänger på fredagen den 13/9.
Utöver det fortlöper arbetet.

2.2. Generalerna
Generalerna informerade om att allting med insparken går bra.

Mail Hemsida
info@jf-umea.se www.jf-umea.se



Juridiska föreningen
vid Umeå universitet

3. Beslutsärenden

3.1. Beslut om kostnad för flyg för gästföreläsare
Vice ordförande vill ta ett beslut om en kostnad på 774 kr avseende flyg för gästföreläsare Elisabeth
Pettersson.
Styrelsen godkände beslutet.

3.2. Beslut om kostnad för tåg för gästföreläsare
Vice ordförande vill ta ett beslut om en kostnad på 915 kr avseende tåg för gästföreläsare Elisabeth
Pettersson.
Styrelsen godkände beslutet.

3.3. Beslut om kostnad för hamburgare till brännbollen under
insparken

Ekonomiansvarig vill ta ett beslut om en kostnad på 3 344 kr avseende hamburgare till brännbollen
under insparken.
Styrelsen godkände beslutet.

3.4. Beslut om kostnad för pynt till sittning 2 under insparken
Generalerna vill ta ett beslut om en kostnad på 749 kr avseende pynt till sittning 2 under insparken.
Styrelsen godkände beslutet.

3.5. Beslut om kostnad för sittning 1 under insparken
Generalerna vill ta ett beslut om en kostnad på 44 884 kr avseende sittning 1 under insparken.
Styrelsen godkände beslutet.

3.6. Beslut om kostnad för JF-tröjor
Marknadsansvarig vill ta ett beslut om en kostnad på 47 166 kr avseende JF-tröjor.
Styrelsen godkände beslutet.

3.7. Beslut om kostnad för JF-kepsar
Marknadsansvarig vill ta ett beslut om en kostnad på 6 156 kr avseende JF-kepsar.
Styrelsen godkände beslutet.

4. Diskussionspunkter

4.1. Flygresa vid representation
Ordförande lyfte en diskussion kring val av transportmedel vid representationsresa till Uppsala och
Göteborg under hösten. T5 skriver tenta fredagen den 25 oktober och ordförande, utbildningsansvarig
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och vice utbildningsansvarig ska på representation i Uppsala helgen den 25-27 oktober. Flyg som
transportmedel har därmed diskuterats för att hinna till Uppsala med anledning av den korta
tidsramen. Detsamma gäller för resan till Göteborg som genomförs måndagen den 18 oktober.

Enligt kårens miljöpolicy ska föreningen vid inrikesresor välja miljövänligare transportmedel framför
flyg förutsatt att det inte finns starka skäl som talar för resande med flyg. Ordförande lyfte att efter
diskussion med kårens ordförande kan korta tidsramar vara starka skäl för att resa med flyg och att
behöva delta i obligatoriska delar i utbildningen är en anledning till att behöva välja snabbare
transportmedel. Utifrån ett kostnadsperspektiv är även flyg billigare än tåg.

Styrelsen diskuterade frågan och var enig om att situationen, med anledning av tenta och annat som
bidrar till korta tidsramar för resande, gör att flyg borde kunna bokas vid dessa två
representationsresor. Slutsatsen av diskussionen är att flyg kan användas som transportmedel vid
representation i Uppsala och Göteborg. Ingen bokning har gjorts ännu och ordförande,
utbildningsansvarig och vice utbildningsansvarig ska diskutera vidare möjligheterna att resa med tåg
innan bokning görs.

5. Informationspunkter

5.1. Information om att JR är inställt på torsdag 12/9
Vice utbildningsansvarig informerade om att Juriststudenternas rådgivning den 12/9 är inställt på
grund av schemakrock. Första JR-mötet blir därmed den 19/9 kl. 12:15 i Sam G515.

6. Övriga frågor

6.1. Inga övriga frågor

7. Mötets avslutande
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet,

Klara Jägberg,
Vice ordförande och protokollförare

___________________________ ___________________________
Justerat, Alma Lagerström Justerat, Johan Sahlström Håkansson

Mail Hemsida
info@jf-umea.se www.jf-umea.se


